

Terms and Conditions

- Campaign will start on 1st March 2024 and will end on 30th April 2024.
- Offer is applicable only on NBO Retail VISA Credit Cards
- Only POS transactions will be considered.
- Offer will be applicable on Shell Stations in Oman
- Offer is applicable only on the first transactions in March 2024 & first transactions in April 2024 at Shell Fuel stations.
- During this period, we will pay 20% cashback in the form of Rewards to customers.
- Maximum Cap cashback RO 3 per customer per month which will be credited as equivalent rewards points.
- This offer is available for customers as well as staff.
- Not applicable on canceled, reversed transactions.
- The first 2000 customers per month will be eligible for this offer (a total of 4000 customers across both months).
- Rewards will be credited to the customer reward account within 30 days from the offer end date.

الشروط و الأحكام

- ستبدأ الحملة في ١ مارس ٢٠٢٤ وتنتهي في ٣٠ أبريل ٢٠٢٤.
- يسري العرض فقط على بطاقات فيزا الائتمانية للأفراد من البنك الوطني العماني
- سيتم النظر في معاملات نقاط البيع فقط.
- يسري العرض على محطات شل في عمان
- يسري العرض فقط على المعاملات الأولى في مارس ٢٠٢٤ والمعاملات الأولى في أبريل ٢٠٢٤ في محطات وقود شل.
- خلال هذه الفترة ، سندفع ٢٠٪ استرداد نقدي في شكل مكافآت للعملاء.
- الحد الأقصى للاسترداد النقدي ٣ ريال عماني لكل عميل شهريا والتي سيتم إضافتها كنقاط مكافآت معادلة
- هذا العرض متاح للعملاء وكذلك الموظفين.
- لا ينطبق على المعاملات الملغاة والمعكوسة
- أول ٢٠٠٠ عميل شهريا سيكونون مؤهلين لهذا العرض (إجمالي ٤٠٠٠ عميل خلال الشهرين)
- سيتم إضافة المكافآت إلى حساب مكافآت العميل خلال ٣٠ يوما من تاريخ انتهاء العرض